
 
 

三氧化二锑 
Antimony Trioxide  

PATOX-MK 
 

PATOX-MK 产品秉承了日本精矿多年来冶炼加工技术的结晶，作为(通用品)三氧化二锑

产品授权并委托中国国内合作伙伴制造。 

本品与日本精矿(通用品)PATOX-M 产品具有同等品质，作为阻燃剂得到广泛应用。 
 

PATOX-MK is Antimony Trioxide for general purpose, manufactured by a Chinese partner through 
production agreement by utilizing the refinery processing technique supported by the long 
experience of Nihon Seiko, as a leading Japanese antimony manufacturer.  
This has an equivalent property to the reliable brand of Nihon Seiko's PATOX-M, and is the grade 
of wide application as flame retardant. 
 
品质规格 Specification 

 

 

 

 

  

 

 
 

 
※阻燃用途・・・主要应用于汽车・办公设备・电器・建材等行业。 
 
包装形态 Packing 
产品为 25kgs 纸袋（4 层袋）或 1,000kgs 袋包装。 
Net weight 25 kgs in a 4-ply paper bag or 1,000 kgs in a flexible container bag. 
 
 
 
 

日锑精矿（上海）商贸有限公司     
NIHON SEIKO(SHANGHAI)CO., LTD.            

 

 〒200336 上海市长宁区娄山关路 83 号新虹桥中心大厦 26 楼 2628B 室 
TEL (021) 3133 - 2681    FAX (021) 3133 - 2604  
26/F Suite2628B New Town Center Building,83 Loushanguan Road, 
Changning District, Shanghai 200336, P.R.China. 
 

 

Sb2O3 99.5 % min. 

As  0.1 % max. 

Pb  0.1 % max. 

Fe  0.01 % max.  

S  0.01 % max. 

色调 (Color tone) L* 97.0 min. 

粒度 (Particle Size) 0.40 ～ 0.60µm (BET) 


